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 Číslo materiálu : 4 / 06 

Komise: Školská                                                                RM    17. 5. 2017 

Datum :   10. 4. 2017 – 16:15 hod. 

Přítomni: 

 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Hosté:               

Mgr. Dana Vepřková, Mgr. Růžena Votrubová, Mgr. Vít Šnajdr, Mgr. Jindřich 

Kozák, Mgr. Silvia Doušová, Mgr. Yvetta Jeřábková, Petr Spálený, Mgr. Lída 

Jůnová, 

PhDr. Stanislava Lisková, PhDr. Nina Bilincová, Mgr. Karel Ptáček 

 

Ing. Markéta Šedivá, Mgr. Iva Vopěnková                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Člen RM: Ing. Zuzana Moravčíková – omluvena, účast na sociální komisi 

Příští jednání: 19. 6. 2017 – 16:15 hod. Zelenkova vila 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

      b e r e   n  a   v ě d o m í  

zápis školské komise ze dne 10. 4. 2017   

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program: 

1) Alternativní třída na ZŠ 

2) Spádové obvody škol, kapacita MŠ 

1) 

Školskou komisi navštívily paní Ing. Markéta Šedivá a paní Mgr. Iva Vopěnková. Představily svůj 

záměr vzniku a inovativní třídy v jedné ze základních škol v Kutné Hoře. Informovaly o vyhledávání 

podobných tříd – jejich existence v ZŠ v Mníšku pod Brdy, v Trutnově, navštívily již ZŠ v Litomyšli 

(program Začít spolu). Žáci inovativní třídy se budou vzdělávat podle ŠVP školy, kde bude třída 

zřízena.  K výsledkům dospějí jinými formami a cestami. Viz program: Začít spolu.cz  Předpokladem 

bude kvalitní pedagog – nejlépe s praxí, lze i absolvent – vždy s možností dalšího vzdělání – např. 

semináře Letní škola. 

 Za optimální počet dětí ve třídě považují dle zkušeností ZŠ 20 žáků. K dnešnímu datu zatím zájem 

projevuje 15 rodin v Kutné Hoře s dětmi ve věku čtyři až pět let.   

Některé členky komise vyjádřily podporu tomuto záměru. Přítomní pedagogové také zmínili, že 

některé prvky jsou realizovány zcela běžně v základních školách v Kutné Hoře. Dále byla 

diskutována otázka finančního zajištění – vybavení třídy, možnost sponzorských prostředků, 

prostředků IROP (na stavební úpravy).  

Inovativní třída by mohla vzniknout na Základní škole Kutná Hora, Kamenná stezka 40.  

Ředitel této školy pan Mgr. Vít Šnajdr se vyjádřil pozitivně, standard výuky zůstane shodný. 

Nezbytné je získat další informace – exkurze do ZŠ s inovativní třídou, setkání se skupinou rodičů, 

nutné posoudit možnost úpravy prostoru v ZŠ atd.  

Paní Mgr. Jůnová hodnotila případný vznik inovativní třídy pro tuto ZŠ pozitivně. Pan Mgr. Kozák 

přidal podmínku, kterou je schopnost prolnutí výuky také na II. stupeň ZŠ.  

Školská komise přijala představený záměr vzniku inovativní třídy v ZŠ v Kutné Hoře pozitivně 

a doporučila realizovat exkurzi do ZŠ v Mníšku pod Brdy či na jinou školu s účastí ředitele a 

pedagoga ZŠ Kamenná stezka, paní místostarostky, předsedkyně školské komise.   

2) 

Předsedkyně komise Mgr. Dana Vepřková informovala o schválení obecně závazných vyhlášek o 

stanovení spádových obvodů mateřských a základních škol v Kutné Hoře. Zmínila návrh pana 



Fedoroviče na stanovení jednoho společného spádového obvodu pro MŠ (zkušenost z Liberce). Pan 

Radim Fedorovič požádal o možnost návštěvy školské komise.  

Paní předsedkyně dále informovala o požadavku směřovanému paní místostarostce – vyhledat 

objekty vhodné k využití pro rozšíření počtu míst v mateřských školách v návaznosti na změnu 

školského zákona s účinností od 1. 9. 2020, která umožňuje přijímat do MŠ děti již od dvou let věku.     

K této problematice se uskuteční schůzka školské komise dne 19. 6. 2017 s účastí paní místostarostky 

Ing. Moravčíkové.  

Příští schůzka se uskuteční: pondělí 19. 6. 2017 od 16.15 hodin v malé zasedací místnosti            

                                                                                                       Vlašského dvora 

Termíny následujících schůzek:   

pondělí ………………………. 

 

                                                                                      

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Na základě požadavku od pana starosty na ZM dne 9.5.2017 bude příští schůzka školské komise 

v areálu Zelenkovy vily. Prosím o zajištění klíčů, aby měli členové komise umožněn vstup do 

objektu. Dále žádám, aby na toto jednání byly členům komise předloženy přihlášky dětí do MŠ – pro 

školní rok 2017/2018. Jde o to, aby bylo zjištěno, kolik dětí nebylo při přijímání do MŠ v tomto roce 

přijato. 

Předloženy budou: 

 počty přihlášených dětí do MŠ 

 počty přijatých dětí do MŠ 

 počty nepřijatých s uvedením věkových skupin (mladší tří let, 3- 4 leté děti).  
Údaje budou předloženy za PO Mateřské školy Kutná Hora a PO MŠ Pohádka Kutná Hora. 

 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal: M. Nechojdomová 

Elektronicky ověřil: Mgr. Dana Vepřková 

Datum:  25. 4. 2017, 11. 5. 2017 


